
 

 

 

 

СЪОБЩЕНИЕ ОТ БФБ 

 
 
 
Във връзка с публикация във в. “Пари” от 20.02.09 г., “Ограничаване 

на търговията” и дискусията за “въвеждане на минимален праг от 10 акции 
при сделка”, БФБ-София съобщава, че подобна мярка не е и няма да бъде 
въвеждана. 
 

Поводът за тази статия и съответно дискусията по темата очевидно е 
предизвикан от писменото допитване на Борсата по предложение на 
инвестиционни посредници до браншовите организации от месец декември 
(допитването е публикувано на сайта на Борсата) с оглед да бъдат направени 
съответните промени в Правилника на Борсата. Тъй като в конкретния 
случай бе счетено, че е необходимо да има консенсусно становище, а такова 
не бе налице, въпросът беше приключен още тогава и никакви промени в 
тази насока не са и няма да бъдат предприемани. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

20 Февруари, 2009г.  


